
	

	

	
	

Zápis	z	prezídia	ZPS	–	11.08-12.08.2017	–	Spišská	nová	ves		
	

Prítomní:		
	
Ing.	Roman	Baláž	–	Prezident	ZPS	(1	hlas)	
Oliver	Krajňák	–	Predseda	TV	ZPS	(1	hlas)	
Ján	Chovan	–	Člen	prezídia	ZPS	(1	hlas)	
Radovan	Sečkár	–	Člen	prezídia	ZPS	(1	hlas)	
Mgr.	Pavol	Vaculčík	–	Člen	prezídia	ZPS	(1	hlas)	
Martin	Kovačovský	–	Člen	prezídia	ZPS	(1	hlas)	
Milan	Peřina	–	Člen	prezídia	ZPS	(1	hlas)	
Mgr.	František	Ondrejka	–	Člen	prezídia	ZPS	(1	hlas)	
Patrik	Fiala	–	Tajomník	ŠV	ZPS	(bez	hlasovacieho	práva)		
	
Ospravedlnení	:	
	
Mgr.	Štefan	Mika	–	Predseda	ŠV	ZPS		
	
Zapisovateľ:	Patrik	Fiala		
Overovatelia	zápisnice:	Mgr.	František	Ondrejka,	Mgr.	Pavol	Vaculčík		
	
Prezident	ZPS	zahájil	zasadnutie	prezídia,	počet	členov	prezídia	ZPS	–	8	zúčastnených,	1	
ospravedlnení,	uznášajúci	konštatoval	že	prezídium	je	zasadania	schopné.	
	
Na	základe	podnetu	Prezidenta	TV	ZPS	–	prišlo	k	zmene	programu	BOD	č	5.	Vo	formulácií		bodu	
navrhol	konkrétnu	zmenu	nakoľko	sa	nejedná	sa	o	„preškolenie	inštruktorov“	ale	o	„prolongáciu	
inštruktorov“.		
	
Prezident	ZPS	dal	hlasovať	o	programe	zasadnutia	s	pozmeňujúcim	návrhom.	
	
ZA:8	
Proti:0	
Zdržal	sa:0		
	
Uznesenie:	Prezídium	ZPS	schválilo	program	zasadnutia	
	
1. Kontrola	úloh	
	
Prezident	ZPS	skontroloval	zápis	z	predošlého	zasadnutia		
	

a) Smernica	TV	–	bude	prezentovaná	v	bode	4	zasadnutia	prezídia	11-12.08.2017	(na	tomto	
zasadnutí	)	



	

	

b) Pridanie	klauzuly	o	odmeňovaní	reprezentantov	–	pridať	do	štatútu	reprezentanta	–	Fiala	
–	Uvedené	bolo	doplnené.		
	
Všetky	ostatné	úlohy	z	predošlého	zasadnutia	boli	splnené		
	

2. Vyhodnotenie	a	odsúhlasenie	správ	a	Slovenských	rekordov	z	ME	seniorov	a	MS	Juniorov		
	

Roman	Baláž	informoval	v	zastúpení	reprezentačného	trénera	Mg.	Štefana	Miku	o	celkovej	
príprave	reprezentantov	a	účinkovaní	reprezentácie	na	MS	a	MSJ.		
Boli	prezentované	výsledky	reprezentácie	a	oficiálne	správy	budú	zverejnené	v	dohľadnej	dobe	
aj	s	podrobnou	správou	reprezentačného	trénera.		
	
Prezídium	ZPS	chce	menovite	poďakovať	reprezentantom	-	Zuzane	Hraškovej,	Dominikovi	
Osuskému,	Nine	Gabalovej,	Kataríne	Jánoškovej,	Márií	Ondruškovej,	Daniele	Kršjakovej,	Adamovi	
Osuskému,	Lenke	Malinowskej,	Miroslave	Šimiakovej,	Filipovi	Lobpreisovi,	Lukášovi	Častvenovi	
a	Vanese	Virsíkovej	za	vzornú	reprezentáciu	a	úspešné	účinkovanie	na	šampionátoch.		
	
	
3. Per	rollam	hlasovanie	–	Nový	členovia	–	KŠP	Hurikán	Šaľa		

	
Sečkár	poznamenal,	že	aj	na	základe	hlasovania	per	rollam	musí	prezídium	odsúhlasiť	
členov	nad	18	rokov	a	potvrdiť	správnosť	hlasovanie	-		prezídium	bude	hlasovať.		

	
Hlasovania	sa	zúčastnili	všetci	členovia	ZPS	hlasovanie	prebehlo	nasledovne	viď	zápisnica	
o	predmetnom	hlasovaní	per	rollam.	
	
Prezident	ZPS	dal	hlasovať	o	verifikácií	predmetného	hlasovania	per	rollam.		
	
ZA:	8		
PROTI:	1		

	
Výsledok:	Klub	KŠP	Hurikán	Šaľa	bol	odsúhlasený	ako	právoplatný	klub	ZPS		
	
Predseda	Klubu	Hurikán	bude	prizvaný	na	najbližšie	zasadnutie	prezídia	ZPS	aby	mohol	
prezentovať	svoj	list	adresovaný	prezídiu	ZPS	osobne.			
	
	
4. Smernica	TV	o	vykonaní	inštruktorských	skúšok	/	Ing.	Krajňák		

	
Prezident	TV	ZPS	predložil	najnovšiu	verziu	smernice	o	vykonávaní	inštruktorských	skúšok	
a	prezentoval	ju	členom	prezídia,	prebehla	diskusia	a	posledné	štylistické	úpravy	textu.	
	
Prezident	ZPS	dal	hlasovať	o	schválení	uvedenej	smernice.		
	



	

	

ZA:	8	
PROTI:	0		
ZDRŽAL	SA:	0	
	
Uznesenie:	Prezídium	ZPS	po	zapracovaní	pripomienok	odsúhlasilo	smernicu	vykonaní	
inštruktorských	skúšok.	
	
5. Termíny	na	prolongáciu	inštruktorov	/	Ing.	Krajňák		
	
Prezident	TV	ZPS	prezentoval	návrh	technického	výboru	a	predniesol	navrhované	termíny	na	
prolongácie:		
	

a. 10-12.11.2017	(hlavný	termín)*	
b. 15-17.12.2017	(náhradný	termín)*	

*doškolenie	inštruktorov	bude	jedným	z	týchto	dvoch	navrhovaných	termínov	
	
Miestom	preškolenia	bude		Bratislava		
	
K	uvedenej	téme	prolongácie	inštruktorov	sa	vyjadril	prezident	ZPS	Roman	Baláž	a	poznamenal	
že	je	potrebné	aby	boli	vytvorené	dohody	o	vykonaní	pracovnej	činnosti	–	na	uvedenú	
prolongáciu	pre	určenú	odbornú	komisiu	ktorú	vymenuje	TV	ZPS	(Školitelia).	Vytvorením	týchto	
dohôd	bola	poverená	sekretárka	ZPS	Veronika	Horňáková.		
	
Prezident	ZPS	dal	hlasovať	o	schválení	uvedených	termínov	prolongácie:	
	
ZA:	8	
PROTI:	0	
ZDRŽAL	SA:	0	
	
Uznesenie:	Navrhované	termíny	preškolenia	-	prolongácie	inštruktorov	boli	odsúhlasené	
prezídiom	ZPS,		termín	a	informácie	zverejní	TV	ZPS	na	webovej	stránke	ZPS	a	rozošle	
mailom	všetkým	inštruktorom	ZPS	–	zodpovedný	–	Tajomník	TV	ZPS		
	
6. Údaje	–	SPORT.GOV	–	Športoví	odborníci		
	
Tajomník	ŠV	ZPS	Fiala	odprezentoval	aktuálny	zoznam	športových	odborníkov	na	portáli	
sport.gov	
	
Prezídium	ZPS	mu	v	spolupráci	s	TV	ZPS	nariadilo	vyžiadať	do	01.09.2017	žiadosti	o	nových	
odborníkov	v	športe	a	vyradenie	neaktuálnych	údajov	z	databázy.		
	
7. Budova	Košice	
	
Správca	budovy	v	Košiciach	Martin	Kovačovský	informoval	o	dianí	na	budove:	



	

	

- jednotlivé	informácie	o	dianí	ohľadom	kotolne,		
- nebol	vypracovaný	projekt	na	stavbu	samostatnej	kotolne	
- niektoré	úrady	vydali	súhlasné	stanovisko	jedine	projekt	požiarnej	ochrany	vyšiel	

nesúhlasne	je	potrebné	vykonať	ďalšie	úpravy	aby	mohol	byť	projekt	odsúhlasený	
(požiarne	dvere	atď.)		

- Je	potrebné	zakúpiť	potrebné	požiarne	dvere	cca	1000	EUR		
- Je	potrebné	vyriešiť	situáciu	do	zimných	mesiacov	(dokúpenie	kotla,	problém	so	

zateplením	budovy	nakoľko	nie	sme	vlastníkom	pozemku	atď.)		
- Problém	s	parkovacími	miestami	pred	budovou,	chcú	nám	zabrániť	v	prístupe	

k	budove	–	v	riešení		
	
Prezident	prerušil	zasadnutie	a	vytýčil	termín	pokračovania	zasadnutia	08:30	–	
12.08.2018	na	budove	Ing.	Krajňáka	OKPFAFF		
	
8. Príprava	Otvorených	ME	v	orientačnom	potápaní	/	Radovan	Sečkár		
	
Predseda	Komisie	OP	Radovan	Sečkár	prezentoval	priebeh	príprav	na	nadchádzajúce	ME	
v	orientačnom	potápaní.	Prezídium	ZPS	neoficiálne	pozval	na	toto	podujatie	a	vyzval	niektorých	
členov	prezídia	aby	sa	zúčastnili	ceremoniálov	podujatia.		
	
9. Registračný	systém	ZPS		
	
Tajomník	ŠV	ZPS	informoval	že	táto	problematika	Reg.	Systému	je	v	riešení	s	pánom	Bošiakom	
ktorý	nám	spravuje	tento	systém.	Prezídium	konštatovalo	že	neboli	zapracované	pripomienky	
ktoré	prezídium	navrhovalo.		
	
Tajomník	ŠV	ZPS	spolu	so	sekretárkou	zväzu	majú	na	starosti	vyzvať	Bošiaka	aby	
dopracoval	jednotlivé	návrhy	prezídia	a	TV	ZPS.		
	
10. 	Rôzne		
	

a. Milan	Peřina	–	Návrh	bodu	-Presun	miesta	podujatia	z	dôvodu	rekonštrukcie	plavárne		
	
Člen	prezídia	Milan	Peřina	informoval	že	v	termíne	Finále	LM	a	SP	ktoré	mal	spoluorganizoavť	
jeho	klub	bude	prebiehať	rekonštrukcia	plavárne	v	Žiline	z	toho	dôvodu	je	potrebné	nájsť	iné	
športovisko	na	organizáciu	tohto	podujatia.	Uvedenému	sa	bude	venovať	ŠV	ZPS	na	svojom	
najbližšom	zasadnutí.		
	

b. Oliver	Krajňák	–	Návrh	bodu	-Podpora	podujatia	–	potápanie	na	plesách	sponzorské	
500,-	EUR,	stretnutie	prezídia	na	tomto	podujatí	+	pozvaný	bude	aj	český	prezident	
Sväzu	potapěču	ČR.	

	
Prezident	ZPS	dal	hlasovať	o	schválení	návrhu	prezidenta	TV	ZPS		
	



	

	

ZA:8	
PROTI:0	
ZDRŽAL	SA:	0		
	
Uznesenie:	Prezídium	ZPS	schválilo	návrh	predsedu	TV	ZPS	a	finančne	podporí	akciu	
„potápanie	na	plesách“	Financie	pôjdu	z	účtu	TV	ZPS.		
	

c. Prezident	ZPS	–	Návrh	bodu	Pani	Kalasová	–	účtovníctvo	ZPS	navýšenie	mesačnej	
odmeny	

Pani	účtovníčka	Kalasová	poberá	cca	70,-	EUR	na	mesiac,	podľa	nových	požiadaviek	Ministerstva	
je	potrebná	komunikácia	s	auditórskou	firmou	čo	predstavuje	zvýšené	nároky	na	účtovanie	
štátnej	dotácie	z	dôvodu	vyššej	sumy,	ktorú	nám	poukázal	štátna	kalendárny	rok	2017.	
Požiadavka	pani	účtovníčky	Kalasovej	je	zvýšenie	mesačnej	odmeny	na	250,-	EUR/	Mesiac.		
	
Prezident	ZPS	dal	hlasovať	o	navýšení	finančnej	odmeny	na	250,.	EUR/Mesiac	
	
ZA:8	
PROTI:0	
ZDRŽAL	SA:0	
	
Uznesenie:	Prezídim	ZPS	zvyšuje	finančnú	odmenu	pre	Pani	Kalasovú	na	250,-	
EUR/Mesiac,	zmeny	zapracuje	Prezident	ZPS.		
	

d. Oliver	Krajňák	–	Návrh	bodu	-	Tajomníčka	TV	ZPS	–	platové	podmienky	
–	Sekretárka	ZPS	pripraví	zmluvu	–	Dohodu	o	vykonaní	práce	–	150,-	EUR/mesiac	v	netto	(v	
čistom),	ktorá	bude	platená	z	účtu	TV	ZPS.	O	uvedenom	bude	jednať	TV	ZPS,	prezídum	berie	na	
vedomie	
	

e. Poskytovanie	finančných	prostriedkov	priamo	určených	klubom	na	základe	členov	do	
23.rokov	

Je	potrebné	spísať	zmluvy	s	jednotlivými	klubmi	–	sekretárka	ZPS	musí	pripraviť	tieto	podklady	
v	súlade	s	novým	zákonom	o	športe.	Kompletne	treba	prezistiť	aké	sú	podmienky	
transparentného	účtu.		
	

f. Odsúhlasenie	individuálnych	členov	ZPS		
Prezident	ZPS	dal	hlasovať	o	prijatí	individuálnych	členov	ZPS	spojene	
	
Katarína	Linczéniová	(obnova	individuálneho	členstva	v	ZPS)		
Martin	Zajac	(Individuálne	Členstvo	ZPS)	
	
ZA:8	
PROTI:0	
ZDRŽAL	SA:	0		
	



	

	

Prezídium	ZPS	prijalo	členov	Katarína	Liczéniová	a	Martin	Zajac	za	svojich	individuálnych	
členov		
	

g. Tajomník	ŠV	ZPS	prezentoval	návrh	predsedu	komisie	nádychového	potápania	
(Freediving)	o	podpore	reprezentantov.	

	
Na	zákalde	predneseného	návrhu	Predsedu	Freedivingovej	komisie	a	ŠV	ZPS	
s	návrhom	podpory	reprezentantov	Freedivingu	Kataríny	Linczéniovej	a	Martina	
Zajaca	na	účasť	MS	2017	–	Turecko.	(880m.	EUR/osoba)		

	
Prezident	ZPS	dal	hlasovať	o	podpore	reprezentantov	tak	ako	je	uvedené	v	návrhu,	ktorá	
pôjde	z	položky	štátnej	reprezentácie.		
	
ZA:8	
PROTI:0	
ZDRŽAL	SA:0		
	
Uznesenie:	Prezídium	ZPS	odsúhlasilo	návrh	podpory	reprezentantov,	jednotlivé	
podmienky	vyšpecifikuje	ŠV	ZPS	na	svojom	najbližšom	zasadnutí.		
	

h. Informácia	ohľadom	svetelnej	tabule	zakúpenej	ZPS		
	

	-	Tajomník	Šv	ZPS	oznámil	zúčastneným	stav	ohľadom	tabule	ktorý	je	v	riešení,	ubezpečil	členov	
že	na	najbližších	pretekoch	ME	v	OP	bude	táto	tabuľa	už	v	prevádzke.		
	
	
Overovatelia:		
	
Mgr.	František	Ondrejka	
	
......................................................	
	
Mgr.	Pavol	Vaculčík		
	
......................................................	
	
Zapisovateľ		
	
Patrik	Fiala		
	
......................................................	
	
V	Spišskej	novej	Vsi	dňa	12.08.2017		




